

《单词百科:vacancies是什么意思?vacancies怎么发音?vacancies的解释和用法》

英语单词vacancies是什么意思?vacancies怎么读?vacancies怎么发音?简答网为您整理了vacancies的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



vacancies怎么读

vacancies的读音: ['ve k ns z]

vacancies的意思

1、n.空房间(vacancy的名词复数);空虚;空白;空缺;

vacancies的相关词组

1、housing vacancy rate 房屋空置率 ; 住房空置率;

2、job vacancy 职位空缺;

3、anion vacancy 阴离子空位;

vacancies的双语例句

1、When vacancies occur, the office puts out feelers to the universities.

有空缺职位的时候，办事处就到各个大学去打探。

2、He joined the consular service, chiefly because this was one of the few job vacancies.

他到领事馆工作，主要因为那是仅有的几个空缺职位之一。

3、A few guest houses had "No Vacancies" notices in their windows.

有几家旅社在窗户上贴出了“客满”的告示。

4、These crystal lattices may have imperfections, such as dislocations and vacancies.

这些晶格可能有不完善之处，例如位错和空穴。

5、Most vacancies are at senior level, requiring appropriate qualifications.

大多数空缺属于高层职位，要求具备相应的资历。

6、The sign outside the motel said "No Vacancies".

汽车旅馆外的招牌显示“客满”。

7、Unemployment and unfilled vacancies can exist side by side.

失业和未填补的空额可以同时并存。

8、job vacancies

职位空缺

9、We have three vacancies to be filled.

我们还得补3个人。

10、There are a few vacancies on the second floor.

在二楼有几个空房间。

11、Have you got any vacancies for full-time teachers of math?

你们需要全日工作的数学老师 吗？

12、No vacancies, eg on a hotel sign.

客满(如旅店告示牌的字样).

13、I should be very grateful if you would let me know if you have any vacancies.

如果你让我知道是否有空房我将十分感谢.

14、We try to match the applicants with appropriate vacancies.

我们尽量给这些申请者找到合适的空缺.

15、We will try to match you to employers with the vacancies you are looking for.

我们会争取为你找到提供你所需职位的用人单位。

以上是简答网为您整理的vacancies怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于vacancies

的用法、vacancies的释义、v

acancies的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/vacancies>